
Maine	Coon	Klubben	

Bestyrelsesmøde	d.	27.	december	2015		

Velkommen	(Simone)	

• Sanne	og	LoCe	har	valgt	af	personlige	årsager,	at	stoppe	deres	virke	i	bestyrelsen.	 
Lone	(Suppleant)	indtræder	i	bestyrelsen.	Bestyrelsen	er	enig	om	at	de	kan	klare	alle	opgaver	indKl	
Generalforsamling	i	marts.	

• InvitaKon	fra	Felis	Danica	vedr.	Specielklubmøde	d.	31	jan	2015.	Simone	og	Lone	deltager.	

Økonomi	(René)	

• Regnskabet	gennemgås	

• Det	besluCes	at	opreCe	mobilpay	

• René	undersøger	mulighed	for	Pay-	Pal	

Generalforsamling	(Simone)	

• GF	skal	aWoldes	i	Jylland/Fyn	og	Simone	finder	et	sted.	Evt	samme	sted	som	vi	havde	seminar.	

• Bestyrelsen	har	ingen	forslag	eller	ændringer	Kl	vedtægter	

• Så	snart	sted	for	aWoldelse	er	på	plads	udsendes	der	en	foreløbig	indkaldelse.	Senest	d.	20.	feb.	skal	endelig	
indkaldelse	incl	regnskab	oplægges	på	hjemmesiden.	

• Evt	forslag	fra	medlemmer	skal	være	formanden	i	hænde	senest	d.	30.	jan.	

TopkaCe(GiCe	H)	

• De	første	Klmeldinger	er	kommet	

• Præmiering	foregår	på	GF	og	på	en	udsKlling	på	Sjælland.	RacekaCen	forespørges	om	det	kan	lade	sig	gøre	på	
deres	udsKlling	d.	8.	maj.	

Opdatering	fra	arbejdsgrupperne:	

	 Ny	hjemmeside	(Simone	og	GiCe	D)	

• Den	nye	hjemmeside	version	1	er	oppe	og	køre	

• Der	kommer	en	version	2,	da	der	stadig	er	Kng	som	ikke	er	implementeret	endnu	

Fastholdelse	af	klubbens	medlemmer	(GiCe	H)	

• GiCe	H	arbejder	på	medlemsfordele	

• Evaluering	af	spørgeskemaet	–	vi	har	næsten	alle	punkter	i	hus	

Hvordan	får	vi	nye	medlemmer	(GiCe	D)	

• Det	besluCes	at	opdræCere	kan	indmelde	killingekøbere	graKs	



• Der	arbejdes	på	fremvisning	i	dyrehandel		

Hvordan	støCer	vi	bedst	muligt	op	om	nye	opdræCere	(Simone,	Lone)	

• Der	er	på	den	nye	hjemmeside	opreCet	”gode	råd	for	nye	opdræCere”	og	”Værktøjskassen”	

Arbejde	for	at	udbrede	viden	om	MCO	standarden	(Simone)	

• Klubben	fremsender	forslag	Kl	præcisering	af	standarden	Kl	Felis	Danica’s	Plenarforsamling.	

• MoKvaKonen	gennemgås	og	vedtages	

Udarbejdelse	af	gode	råd	om	opdræt	(Simone)	

• Der	er	på	hjemmesiden	opreCet	siden	”værktøjskassen”	som	hele	Kden	vil	få	Klføjes	nye	
punkter.		

Standen(Simone)	

• Det	besluCes	at	standen	vil	være	Kl	stede	på	1	udsKlling	pr	klub.	+	Felis	Danica’s	udsKlling	i	juni.	Kalenderen	
gennemgås	og	Simone	sender	forespørgsel	Kl	klubberne.	

• Så	snart	der	er	bekræhet	fra	klubberne,	ligges	det	op	på	hjemmesiden.		

Arrangementer	2016	

• Nytårskur		-	Lone	er	tovholder	

• FD	udsKlling	–	Simone	er	tovholder	

• Sommerfest	–	skal	være	på	Sjælland	i	år	

• Yankeedage	-		Der	arbejdes	på	yankee	dag	med	emner:	Pawpeds-	Sølv.	Det	besluCes	at	prisen	for	deltagelse	for	
medlemmer	fastholdes,	men	sæCes	op	for	ikke	medlemmer.	

Budget		

• Budget	for	2016	gennemgås,	der	justeres	på	nogle	få	punkter	

Nytårskur	

• De	forskellige	opgaver	gennemgås.	Simone	kontakter	Lone	for	at	få	allaret	de	sidste	Kng.	

Nyhedsmail	

• Vi	udsender	nyhedsmail	start	næste	år	sammen	med	foreløbig	indkaldelse	Kl	GF		

Næste	b-møde	bliver	konsKtuerende	b-møde	eher	GF	






